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Okul sporlarý için toplandýlar
Beden Eðitimi Öðretmenleri ve antrenörleri 2023-2024 Öðretim Yýlý spor faaliyetlerinin bilgilendirme ve deðerlendirme toplantýsýnda bir araya geldiler.

2023-2024 sezonunda okulla-
rarasý düzenlenecek spor faaliyetle-
ri öncesinde Okul Sporlarý Ýl Temsil-
ciliði tarafýndan deðerlendirme ve
bilgilendirme toplantýsý gerçekleþti.
Hayrettin Karaman Kýz Yurdu Top-
lantý Salonu'nda gerçekleþen top-

lantýya, Gençlik ve Spor Ýl Müdürü
Cemil Çaðlar, Ýl Mili Eðitim Müdürü
Abdullah Kodek, Ýl Milli Eðitim Þube
Müdürü Hacý Hüseyin Asar, Okul
Sporlarý Þube Müdürü Ayþe Þen-
yuva, Gençlik Spor Þube Müdürü
Ferhat Yýldýz, Okul Sporlarý Ýl Tem-

silcisi Mustafa Türkay, Okul Sporla-
rý Tertip Kurulu Üyeleri ve beden
eðitimi öðretmenleri ve antrenörler
katýldý. 

Saygý duruþu ve istiklal marþý-
nýn okunmasý iþe baþlayan toplantý,
2022-2023 yýlýnda gerçekleþen
okul spor faaliyetleri ile ilgili slayt
gösterileri ile devam etti. Daha son-
ra Gençlik ve Spor Ýl Müdürü Cemil
Çaðlar ve Ýl Milli Eðitim Müdürü Ab-
dullah Kodek günün anlam ve öne-
mini içeren birer konuþma yaptýlar. 

Konuþmalarýn ardýndan geçtiði-
miz sene Okul Sporlarý Türkiye
Þampiyonalarý'nda ilk 4'e dere gi-
ren okullarýn beden eðitimi öðret-
menlerine ve antrenörlerine plaket
takdimi yapýldý.

Toplantýnýn son bölümünse ise
yeni dönemde yapýlacak olan faali-
yetler soru-cevap þeklinde ele alý-
narak toplantý sona erdi.  

(Rýfat KARA) Toplantýya, Gençlik ve Spor Ýl Müdürü Cemil Çaðlar ve Milli Eðitim Müdürü Abdullah Kodek de katýldý.

‘Çorum’a zirve yakýþýr’
Gençlik ve Spor Ýl Müdürü Cemil Çaðlar;

Çorum sporunun en ön-
de gelen isimlerinden biri
olan Gençlik ve Spor Ýl Mü-
dürü Cemil Çaðlar, okul
sporlarý deðerlendirme ve
bilgilendirme toplantýsýnda
yaptýðý konuþmada Çorum'a
zirvenin daha çok yakýþaca-
ðýný belirtti.

Konuþmasýna protokol
üyelerini ve beden eðitimi
öðretmenlerine selamlaya-
rak baþlayan Cemil Çaðlar,
Türkiye'de okul sporlarý fa-
aliyetleri baþarý noktasýnda
on altýncý sýrada olduklarýný
söyledi. Bu rakamý daha yu-

karý çekmek için çok çalýþ-
mak gerektiðine de vurgu
yapan Çaðlar, "Çok deðerli
ve kýymetli bir iþ yapýyoruz.
Spor hayatýmýzý daha rahat
devam ettirebilmek adýna en
önemli etkenlerden. Sizler
Beden Eðitimi Öðretmeni
olarak bizde Gençlik ve
Spor Ýl Müdürü olarak dün-
yanýn en güzel iþlerinden bi-
rini yapýyoruz. Gençlerimizin
hayatlarýna dokunuyoruz.
Onlarý geleceðe daha iyi ha-
zýrlamak için çalýþýyoruz.
Onlarý kötü alýþkanlýklardan
koruyoruz. Çevresel etken-

lerden koruyup onlar toplu-
ma kazandýrýyoruz. Bana
göre okullarýmýzýn en deðerli
öðretmenleri beden eðitimi
öðretmenleridir.

Biz Gençlik ve Spor Ýl
Müdürlüðü olarak okullarýmý-
za malzeme konusunda ge-
reken desteði veriyoruz. Te-
sislerimizin kullanýmý nokta-
sýnda da gereken desteði
vereceðiz. Yaptýðýmýz salon-
larýmýzý istediðiniz gibi kulla-
nabilirsiniz. Spora dair yapý-
lan her türlü projede birlikte-
yiz. Amasýz, lakinsiz ve fa-
katsýz. Yeter ki, siz gençleri-
mize dokunun. Onlarýn baþa-
rýlý olmasý için tecrübelerinizi
aktarýn. Sporun akademik
baþarýya, sanata, kültüre hiç-
bir zararý yoktur. O yüzden
çocuklarýmýza, gençlerimize
bol bol spor yaptýrýn. Yalnýz-
laþan çaðda, dijital çaðda
sporun ne kadar kýymetli ol-
duðunun ailelerimiz de far-
kýnda. Merdiven altý yapýlar-
dan kurtulmanýn tek yolunun
spor olduðunu biliyoruz. Bu
yüzden öðretmenlerimizin
desteðinin çok kýymetli oldu-
ðunu biliyoruz. Bu nedenle
Çorum'a zirvede olmak yaký-
þýr. Geçen yýl güreþe, masa
tenisinde, bowlingte ciddi ba-
þarýlarýmýz var. Bu sene bu-
nun üzerine koyarak devam
etmeyi temenni ediyorum"
dedi. (Rýfat KARA)

'Okulunda malzeme sorunu
yaþayan direkt bana gelsin"

2023-2024 Öðretim Yýlý spor
faaliyetlerinin bilgilendirme ve
deðerlendirme toplantýsýnda bir
konuþma yapan Ýl Milli Eðitim
Müdürü Abdullah Kodek, yeni
dönemde okullarda malzeme
konusunda sýkýntý yaþanmaya-
caðýný belirtti.

Beden Eðitimi Öðretmenleri-
nin sýkýntýlarýný ve prob-
lemlerini biliyorum di-
yerek konuþmasýna
baþlayan Milli Eði-
tim Müdürü Abdul-
lah Kodek, kendi-
sinin de bu iþin
mutfaðýndan gel-
diðini ifade etti.
Yaþanan bazý sý-
kýntýlara raðmen
bu dönem tüm öð-
retmen arkadaþlarý-
nýn ellerinden gelen
gayreti göstermek oldu-
ðunun altýný çizen Kodek, "Bu
sezon okul sporlarý faaliyetlerine
ciddi anlamda katýlýmýn olmasýný
bekliyorum. Bu konunun da ta-
kipçisi olacaðým. Gelecek hafta
Pazartesi günü Okul Sporlarý
Þube Müdürüm ile bu konu hak-
kýnda bizzat görüþeceðim. 

Birde sizden ricam bireysel
sporlara aðýrlýk verip, takým
sporlarýnda gevþek durmanýzý
kesinlikle istemiyorum. Bu se-
zon takým branþlarýna aðýrlýk ve-
rilmesini ve ciddi anlamda baþa-
rý elde edilmesini sizlerden talep
ediyorum.  

Malzeme eksikliði konusuna
gelirsek okul müdürlerinize eksik
malzemelerinizi iletin. Biz bu ek-
sik malzemelerinizi gerek Ýl Milli
Eðitim Müdürlüðü olarak, gerek-
se Gençlik ve Spor Ýl Müdürlüðü
olarak Ýl Özel Ýdare,Okul Aile
Birliði veya kendi bütçemizden
olmak üzere bu problemi çöze-

ceðiz.
Malzeme konusun-

da abartmamak kaydý
ile neye ihtiyacýnýz
varsa okul müdür-
lerinize yazýn. Okul
Müdürünüz de
benle iletiþime
geçsin. Okul mü-
dürünüz ile iletiþim
kuramazsanýz di-

rekt bana gelin. Ben
sorunun çözümü

noktasýnda gerekeni
yapacaðým. Bu dönem

hiçbir okulda malzeme eksiðin-
den dolayý þunu yapamadýk gibi
bir mazeret istemiyorum. An-
trenman salonlarý ve saatlerinde
yaþanan sýkýntýlarýn da farkýnda-
yým. Bu konuda kendi okulunun
salonu olmayan öðretmen arka-
daþlarým yan okulundaki salonu
kullanacaktýr. Bu konuda herkes
birbirine yardýmcý olmak zorun-
dadýr.  Gençlik ve Spor Ýl Müdür-
lüðümüz de bu konuda kendi te-
sislerini kullandýrma konusunda
yardýmcý olacaktýr" ifadelerini
kullandý.

(Rýfat KARA)

Öðretmenler de pahalýlýktan yakýndý

‘Pinpon topu bile 10 TL’
2023-2024 Eðitim-Öðretim Yýlý Okul Sporlarý

Faaliyetleri öncesi deðerlendirme ve bilgilendir-
me toplantýsýnda bir araya gelen beden eðitimi
öðretmenleri ve antrenörleri toplantýda hayat
pahalýlýðýndan yakýndý.

Deðerlendirme ve bilgilendirme toplantýsýnýn
son bölümünde kürsüye çýkan Ýl Milli Eðitim
Okul Sporlarý Þube Müdürü Hacý Hüseyin Asar,
beden eðitimi öðretmenlerinin sorunlarýný dinle-
di. Soru-Cevap þeklinde geçen bölümde bazý
öðretmenler malzemelerin pahalýlýðýndan bah-
sederken, bir pinpon topunun bile 10 TL oldu-

ðuna vurgu yaparak yaþadýklarý zorluklarý an-
lattý. Pahalýlýðýn yaný sýra spor faaliyetleri esna-
sýnda yaþanan araç sorunu da bu bölümde
gündeme geldi.

Öðretmenlerin sorunlarýný tek tek dinleyen Ýl
Milli Eðitim Okul Sporlarý Þube Müdürü  Asar,
sorunlarýn çözümü noktasýnda, Ýl Milli Eðitim
Müdürlüðü ve Gençlik ve Spor Ýl Müdürlüðü
olarak gerekeni yapacaklarýný söyleyerek bu
sezon malzeme eksikliði noktasýnda okullarýn
sorun yaþamamasý için gereken özeni göstere-
ceklerinin de altýný çizdi.        (Rýfat KARA)

Gençlik ve Spor Ýl Müdürü Cemil Çaðlar

Baþarýlý öðretmenlere ve
antrenörlere plaket verildi

Okul Sporlarý deðerlendirme
ve bilgilendirme toplantýsýnda ge-
çen sezon baþarýlý olan beden
eðitimi öðretmenleri ve antrenör-
ler unutulmadý.

Geçen yýl okul sporlarý faali-
yetlerinde branþlarýnda Türkiye
genelinde ilk 4'e giren öðretmen
ve antrenörlere Okul Sporlarý Ýl
Temsilciliði tarafýndan plaket tak-
dimi yapýldý. Protokol üyeleri tara-
fýndan Yavuz Turhan, M.Burak
Topuz, Ali Korkmaz, Muhammet
Bektaþ, Ayhan Karaman, Yusuf
Atmaca, Fatih Topuz, Uður Çadýr,
Onur Çaðlan, Bora Duyar, Ali
Kaplan, Ümit Özönal, Çelebi Ba-
yýr, Abdullah Öncül, Serdar Çatal,
Yasin Bolat, Sami Öncel, Hasan
Has, Samet Türe, Fatih Saltan,
Aydýn Fýrat, Gökçen Yýlmaz, Ha-
san Çalýþkan, Þahin Güler, Tamer
Karabacak, Osman Pehlivan,
Merve Ünal Veran, Mustafa Ve-
ran, Ali Rýza Kavak, Bekir Bolat,
Merve Dilekçi, Þengül Sezek, Me-
sut Kuþgöz, Sedef Kuþgöz plaket
ile ödüllendirildi.

(Rýfat KARA)

2022-2023 döneminde baþarýlý olan öðretmen ve antrenörlere plaket verildi.

Abdullah
Kodek




